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 Zápisnica 

z 32.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 18. mája 2017 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavel Zajac: Dobrý večer,  ak dovolíte, začneme, aby sme prebrali čo sa dá, vítajte na 32. 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, malo by to byť pomerne krátke zastupiteľstvo, kvôli VZN 

obce ja tu mám jednu žiadosť obyvateľov Huty, ale či sa tým budeme zaoberať alebo nie – 

neviem, nechám na vás, bol navrhnutý takýto program:  

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. VZN obce  

5. Rôzne  

6. Diskusia 

7. Záver 

Má niekto niečo doplniť ? Nikto.  Kto je za, to už ale prečítaj ty, Paľo 

Program obecného zastupiteľstva 

UZNESENIE  OcZ 32-1/2017 zo dňa 18.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Za: Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Ivan Kováč,  Pavol Šimun, Mgr. Eva 

Chebeňová 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, dvaja boli ospravedlnení, Janka Majerová mi písala 

mail a Rado Sedlák mi teraz volal. Zapisovateľkou bude Zuzana Kútna a overovatelia Paľo 

Šimun s Petrom Sedláčekom. 

Sidónia Filadelfiová – načo Sedlák figuruje na papieri, keď nechodí, raz sa ospravedlní raz sa 

neospravedlní, tak načo je tu  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, kľud, fakt potrebujeme rýchlo poriešiť veci, porosím ťa Paľo, 

ak nie sú výhrady 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

UZNESENIE  OcZ 32-2/2017 zo dňa 18.5.2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová určuje p. Zuzanu Kútnu za zapisovateľku zápisnice, 

Ing. Petra Sedláčka a p. Pavla Šimuna za overovateľov zápisnice 

Za: Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Ivan Kováč, Pavol Šimun, Mgr. Eva 

Chebeňová Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval :- 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, návrhová komisia – Šimun, Sedláček, 

Kováč 
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Pavol Šimun – ja budem teraz člen, nie, vlastne už som sa podpísal 

Voľba návrhovej komisie 

UZNESENIE  OcZ 32-3/2017 zo dňa 18.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová volí návrhovú komisiu v zložení: 

Pavol Šimun                                                           predseda 

Ing. Peter Sedláček                                                člen 

Ivan Kováč                                                             člen 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Ivan Kováč, Pavol Šimun, Mgr. Eva 

Chebeňová Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, sľúbil som Búgelovcom, že keďže 

majú jednoduchší doplnok k tomu územnému plánu, skúsime najprv prejednať doplnok číslo 

2 a potom sa budeme venovať jedničke. Čiže otváram diskusiu k všeobecne záväznému 

nariadeniu obce, ktorým sa vyhlasujú záväzné časti územného plánu obce Ľubietová podľa 

zmien a doplnkov č. 2, čiže jedná sa o Búgelovcov a jedná sa o tú chatu v Driekyni – otváram 

k tomu diskusiu 

Pavol Šimun – ja si myslím, že tam sme si už povedali všetko, ja osobne, čo som považoval 

za potrebné, aby občania boli informovaní, Búgelovci prišli na verejný hovor, občania, ktorí 

mali záujem, prišli vydebatovali sme si všetko, tak že ak nemá niekto nejaké dotazy, môžeme 

ísť na to 

Ing. Peter Sedláček – ja len chcem povedať, že Búgelovci spravili podľa zákona všetko,  my 

sme spravili všetko čo sme mohli a mali, takže nie je problém 

Ing. Pavel Zajac – dobre, poprosím uznesenie ak už nikto k tomu nechce diskutovať 

 

UZNESENIE  OcZ 32-4/2017 zo dňa 18.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje VZN obce Ľubietová, ktorým sa vyhlasujú záväzné časti Územného plánu obce 

Ľubietová, podľa zmien a doplnkov č. 2 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Ivan Kováč, Pavel Šimun, Mgr. Eva 

Chebeňová Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, čiže VZN je prijaté, vyvesíme ho na 

tabuľu, nadobudne právoplatnosť po 15 dňoch, tým pádom sa môžu začať riešiť ďalšie veci. 

Dobre, ideme asi na zložitejšie veci, územný plán – záväzné časti územného plánu obce 

Ľubietová podľa zmien a doplnkov č. 1, tam sa mi zdá, že je tam šesť lokalít, nech sa páči, 

otváram diskusiu  

Ing. Peter Sedláček – tých lokalít je štrnásť,  

Ing. Pavel Zajac – štrnásť, to asi nie 

Ing. Peter Sedláček – 1/1 lom, 1/2 Majerčok, 1/3 Vôdka, 1/4 až po 1/13 to je nad  Kubandom 

1/14 odbočka na Hrb to zrejme Sedlákovci, štrnásť častí, hotovo 

Ing. Pavel Zajac – odbočka na Hrb, Sedlákovci,  dobre otváram diskusiu 

Ing. Peter Sedláček – ja sa čudujem, dáš nám schváliť toto všeobecne záväzné nariadenie 

a nevieš koľko častí má  

Ing. Pavel Zajac – ja viem, čo tam je a čudujem sa, že sú tam napísané veci, ktoré tam 

absolútne nemuseli  byť, dobre, nech sa páči, otváram diskusiu 
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Ing. Peter Sedláček – veď je to tu, v tom VZN 

Ivan Kováč – máme hlasovať za VZN  a nevieme vlastne, čo to je, no mne sa takýto prístup 

nepáči, ja si myslím, že VZN – doplnky územného plánu, celý územný plán teda nový, je 

niečo, čo obec a občania budú s tým žiť možno desať, dvadsať rokov to je proste dlhodobá 

záležitosť, o ktorej by sa malo diskutovať a minimálne teda zastupiteľstvo by to malo si 

prebrať, však, aj komisie jednotlivé, aj zastupiteľstvo, preto že naozaj  je to veľká zmena, ja to 

len ako príklad poviem, možno Búgelovci mi tiež dajú za pravdu, že my sme sem prišli pred 

20 rokmi a len ako príklad to hovorím- na Podlipu, keď išlo auto cez víkend, tak boli to 

možno tri alebo štyri autá, skoro som ich poznal podľa motora, kto ide asi hore, a teraz sa to, 

bez ohľadu na to, že sa vlastne na Podlipe až tak nestavalo, proste, je to niečo úplne iné, ten 

život sa zmenil. Ja myslím, že si to ľudia ani celkom neuvedomujú, keď vlastne ani na 

verejnom hovore nechceli to nejako, aspoň ako som počul, keďže som  nemohol prísť, tak 

nebola to nejaká veľká diskusia o tých jednotlivých častiach územného plánu, ale keďže 

územný plán preto, že to je záležitosť, ktorú nemá robiť jeden človek, ale aspoň zástupcovia 

obce, si myslím, zastupiteľstvo, by malo byť svojím spôsobom, nad tým sme mali sedieť 

podľa mňa možno niekoľko hodín, lebo naozaj sa to týka, naozaj je to dlhodobá záležitosť, 

a po tých skúsenostiach, čo mali, už dobre, už povedal by som druhý pokus urobiť nový 

územný plán, ten prvý pokus zmeniť územný plán teda ten existujúci, architektky  

Priehodovej stroskotal na veľmi smutnej udalosti, kde už bolo vlastne. Vtedy sme postupovali 

podľa pravidiel, ktoré vlastne priniesla verejná obstarávateľka, ktorú sme si vybrali vo 

verejnom obstarávaní, že ako má tento postup vyzerať, teraz mi nejde o hlasovanie, 

zastupiteľstva, preto že toto je výslovne v právomoci zastupiteľstva územný plán, ale celý ten 

priebeh prejednávaní  kde sme sa dostali len po bod v podstate taký prvý hlavný bod, to 

zadanie, to bolo asi päťdesiat strán, kde sa riešili všetky tie náležitosti, čo to prinesie obci, aká 

infraštruktúra a všetky náležitosti podľa zadaní územného plánu, skončilo to na tom, že aj keď 

sme mali možnosť na to získať fondy – celú tú cenu, čo by to stálo, nie je to lacná záležitosť 

a skončilo to na tom, že to zadanie, ktoré išlo na schválenie na okresný stavebný úrad bolo 

tebou upravené /starostom/. 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, neviem o čom rozprávaš 

Ivan Kováč – ale nevieš 

Ing. Pavel Zajac – dobre, 

Ivan Kováč – aby sme sa nehádali, môžeš sa spýtať Ivety, však ako Iveta Kavčáková to 

dozorovala a v podstate mala, chcem len povedať tým pádom v podstate na tomto to skončilo, 

tak si myslím, že nerobme takéto chyby a treba sa o tom naozaj rozprávať, o všetkých tých 

častiach, tam je ich teda štrnásť, ja som to takto nespočitoval, ale Peťo a myslím si, že si to 

zaslúži, minimálne zaslúži, ak nevyžaduje oveľa väčšiu pozornosť a prácu na týchto 

materiáloch. 

Ing. Pavel Zajac – ja môžem iba jednu vec povedať, v doplnku číslo 1 sú všetky pozemky 

obce, ktoré obec skrátka predala alebo mieni predať, hej, sú tam všetky tie, ktoré už sú 

predané, alebo ich obec mieni predať, hovorím ako rieši to dva pozemky nad plavárňou, 

ostatné to nerieši, dobre a ďalej sú tam veci, ktoré si požiadali občania, čiže väčšinou je to 

lokalita Podlipa, čiže sú tam ľudia, ktorí kúpili dva pozemky pod Danom Kenickým a sú tam 

ľudia, ktorí kúpili pozemky na konci Podlipy. Viete vlastne je tam Búda a spol, je tam tá pani 

z Lučatína, ktorá robí na obecnom úrade, je to na vás, svojim spôsobom pre mňa je podstatný 

pre obec ten lom, lebo ak skrátka tento doplnok tento v tom územnom pláne nebude, tým celé 

toto padne, a hovorím, ako celá dvojročná robota je preč, je to na vás, ja vás nútiť hlasovať 

nebudem  
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Ivan Kováč – keď hovoríme o tom, že Podlipa je tam dosť zastúpená, tak len tá cesta, teraz 

som pre chvíľou o tom hovoril, že aká je tam hustota premávky a teraz, keď tam budú zasa 

stavať, nehovoriac o tom, že jedna stavba tam už stojí, druhá v podstate pod mojím domom, 

tretia tam chodia, neviem ako tam dopadlo, tam ten pán Lunter, sú tam, alebo teda sú tam už 

aj postavené veci a teraz  to máme len zlegalizovať 

Ing. Pavel Zajac – ak myslíš Kravára, k tým sa už vyjadroval aj krajský stavebný úrad, tam sa 

už vyjadrovalo toľko inštitúcií, Ivan, územný plán umožňuje riešiť preluky, akože svojím 

spôsobom aj pán Lunter teraz čo ide stavať, je to, celá parcela je zastavané plochy a nádvoria 

a ja keď mi bude niekto tvrdiť, že nie je to zastavaná plocha, tak hovorím, že je to fakt 

Ivan Kováč – ja nechcem povedať, či tam má alebo môže, ja len vravím, že  pri takýchto 

stavbách, alebo pri takýchto lokalitách musí byť infraštruktúra doriešená 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, dobre vieš, že sme spravili aj máme projekt na rekonštrukciu cesty na 

Podlipe, ako máme ho, však treba rozhodnúť, aby sa cesta zrekonštruovala, ja viem, že tam je 

problém s pozemkami a mnohými vecami, dobre,  ale to sú veci, ktoré sa dajú riešiť a ktoré sa 

musia riešiť 

Ivan Kováč -  cestu na Podlipe ale to už riešime štyri roky,  

Ing. Pavel Zajac – Ivan vieš dobre, že nie je to celkom iba naša vina, ako ja ti poviem, že 

momentálne, ja ťažko budem niečo riešiť s Holíkovcami inak ako riešim so Škultétym, 

skrátka, pán Škultéty sa rozhodol ísť týmto smerom a pýtal precedens podľa mňa pre 

všetkých, veď už sme to riešili, vieš ako, kto chce namiesto 400 metrov 800 metrov 

štvorcových a ešte si bude vyberať pomaly lokalitu kde chcel, v zásade stavebné pozemky, 

a tá cesta tam bola odjakživa – nemám k tomu čo iné povedať,  

Ivan Kováč – ale veď v tomto prípade vieš, že ja nemám nič proti tomu ak to vyriešiš v tomto 

zmysle, a to  ako ja som na to upozorňoval, že nechápem prečo Peter chce 800 štvorcov 

namiesto 400, to mi naozaj nikdy nešlo do hlavy, ja len vravím, že sú to veci, ktoré v rámci 

územného plánu alebo v súvislosti s ním musia byť vyriešené,  

Ing. Pavel Zajac – ja súhlasím, že vráťme sa, máme prieskumy a rozbory hotové, dobre, 

súhlasím, spravme nový územný plán, a to je že môžeme začať odznova,  

Ivan Kováč – no dobre, rozprávame sa o každej lokalite o každom prípadnom pozemku, 

budove ja neviem 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, vieš čo, veď sme tu sedeli na stavebnej komisii, keď sme tu riešili 

cestu smerom na Podlipu cez Močilie, veď sme tu sedeli spolu a debatovalo sa maximálne 

konštruktívne, ja neviem, no 

Ivan Kováč – prejdime si to bod po bode, priestor po priestore, ja viem, že sa to teraz už tak 

nekreslí ako v starom územnom pláne, že je tam domček nakreslený, teraz sú ako machule, že 

toto bude alebo je potencionálna  lokalita 

Ing. Pavel Zajac – v tomto smere starý územný plán je podľa mňa zlý, lebo on to vyriešil po 

svojom, riešil to konkrétne  

Ivan Kováč – tam sa to neriešilo, teraz je to modernejšie všetko,  

Ing. Pavel Zajac – ani vtedy sa to tak neriešilo a dobre, pani Priehodová to tak vyriešila,  

Ivan Kováč – ale je platný, no tak 

Ing. Pavel Zajac – je otázka, či je platný, záväzné časti ak sa každé štyri roky neobnovia, tak 

vlastne sa stávajú informatívnymi 

Ivan Kováč – dobre, z môjho pohľadu ja si myslím, že treba nový územný plán, len sa mi 

nepáči spôsob koniec koncov aj tohto predloženia VZN 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ja sa spýtam inak, ako si to predstavujete, ako to bude ďalej 

pokračovať, títo, čo vlastne  boli v doplnku č. 1 majú si dať, každý si má požiadať, 

vypracovať doplnok či ako ideme postupovať, lebo ja tým ľudom budem musieť niečo 
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povedať, teda prosím vás, či ideme doplnkami alebo teda, keď nový územný plán, to je otázka 

minimálne rok, čiže teraz je otázka, akože teda dobre, kto rozhodne, že teda áno či sa im 

vôbec teraz oplatí investovať povedzme tisíc euro do zmeny plánu – doplnky územného plánu 

a potom niekto musí povedať áno, títo si môžu dať, títo si nemôžu dať lebo je zbytočné, aby 

skrátka sa niečo robilo a potom na konci to zasa skončí tak, že sa to neschváli – sú to 

zbytočne vyhodené peniaze 

Pavol Šimun – ja poviem rovno, ja za toto VZN hlasovať nebudem a poviem prečo, pre to, 

akým spôsobom je to VZN predložené, lebo toto všetko, čo my teraz dišputujeme,  sme sa 

mali dišputovať vtedy, keď Vlado Paško vypracovával plán, a pred tým ako sa Bugár vzal na 

vypracovanie VZN predtým, než ho zaniesol na okresný úrad, vtedy sme si mali sadnúť, ja 

som niekoľko krát inicioval stretnutie, písal som maily, poďme sa rozprávať o veciach, nie, 

nikto nemá čas, ty si sa mi ani neozval, presne o tom to je, je to o dišpute, my sa máme 

rozprávať, máme diskutovať o veciach, a mohli sme si povedať, áno s týmto súhlasíme, 

s týmto nesúhlasíme, tuná potrebujeme vyriešiť tento problém, tento problém vyriešime takto 

a takto a do takéhoto termínu, tam zoberieme  peniaze, na to nemáme toto nemôžeme, takto to 

malo vyzerať, ja len toľko 

Ing. Peter Sedláček – ja tiež sa nebudem opakovať, ale povie, že ani ja nebudem hlasovať za 

tento návrh VZN preto že aj na minulom, poslednom verejnom hovore s občanmi si 

v podstate  to prítomným občanom vysvetlil tak, že najdôležitejšie z tohto je lom,  

Ing. Pavel Zajac – no je 

Ing. Peter Sedláček – no, nie je to až taký pravda, lebo skutočne ak ten lom nebude 

v územnom pláne, tak nebudeme mať cestu, prístupovú cestu do Ľubietovej, čo je ale 

sekundárny problém, lom a výstavba R1 nie je podmienená nami, ale rozhodnutím na vyšších 

miestach v štáte, vieš veľmi dobre, že o R1 sa rozpráva roky a myslím si, že ešte minimálne 

ďalších päť rokov sa rozprávať bude, čiže len ja chcem to povedať, že nebudem hlasovať za 

toto VZN a chcem vyjadriť nádej, že budeme – chcem teda nový územný plán, ale že budeme 

na novom územnom pláne spolupracovať všetci vrátane poslancov a tam mne ako sa páčil 

osobne názor pána z Podlipy pána Benku, že predsa územný plán, žiadny dodatok sa nerobí 

tak, že niekto si zmysli, že tuto ja chcem postaviť dom a teraz jeden, druhý tretí bez ladu 

a skladu – narobíme dodatkov 299, naozaj, ako pán Benka povedal, treba vytypovať lokality, 

treba doriešiť Čelienec, kde si popredal, neviem 18 – 19 pozemkov 

Ing. Pavel Zajac – ako môžeš povedať, že ja som popredal 

Ing. Peter Sedláček – dobre, obec predala, tak, na základe zastavovacej štúdie, my poslanci 

urobme, dobre, bude to jedna  lokalít, hotovo – to je vlastne všetko 

Ing. Pavel Zajac – dobre, neodpovedali ste mi, čo majú tí ľudia robiť, keď budú chcieť toto 

riešiť  

Pavol Šimun – ja osobne si myslím, ak teda chceme niečo urobiť, urobme nový územný plán,  

Ing. Peter Sedláček – presne tak, nový územný plán,  

Pavol Šimun – obstarávateľa máme vybratého, každá stavba má stavebné doklady, má, 

Ing. Pavel Zajac – prvá časť je hotová, prieskumy a rozbory 

Pavol Šimun – no, tak prijmime uznesenie, dnes poveríme ťa, aby si sa s ňou dohodol, 

stretnime  sa porozprávame sa nech nám povie nejaké sumy , čo kedy treba spraviť zo strany 

poslancov, zo strany občanov, z tvojej strany, čo ona pripraví, a podľa mňa, možno do konca 

roka, keď sa budeme usilovať, bude aj nový územný plán  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte raz sa pýtam, ak niekto nebude chcieť čakať, má si dať 

vypracovať doplnok, či je zbytočné aby si dal vypracovať doplnok 
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Pavol Šimun – ja navrhujem, ten, ktorý bude chcieť, nech si dá vypracovať doplnok, ale pred 

tým, ako sa bude robiť, nech sme o tom informovaní a nech sa vyrieši napríklad Podlipa, to 

vieš sám najlepšie a my tam natlačíme ďalšie stavebné pozemky  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, Paľo, ale hovorím tú Podlipu aby sme nejako veľmi 

nezahusťovali, vážne, tam je jediný problémový úsek a to je pod ľandrom,  to je problémový 

úsek, ale tieto tu pri Danovi, ja v tom až také problémy nevidím 

Pavol Šimun – tam je ak si dobre pamätám, tam je šesť alebo desať pozemkov 

Ing. Pavel Zajac – ešte raz, tam nie je ani problém to, že chcú tí ľudia stavať, tam ja mám 

najväčšiu obavu, že ako sa tam dostanú, lebo hovorím čo ak tá ulica pôjde just cez ,,,,,ja to 

dneska neviem, ja len hovorím, že tým, že sa to rieši extrémne, tak to aj extrémne dopadne  

Pavol Šimun – a keby sa to spravilo tak, že ty sa zajtra spýtaš Kavčákovej, že koľko času na 

to potrebujeme, aby sme prijali územný plán a podľa toho potom ty budeš ľudí informovať, či 

stihneme v povedzme v priebehu pol roka prijať nový územný plán alebo nestihneme, či 

občania súhlasia  

Ing. Pavel Zajac – chcete to dať zase tým, čo to robili 

Ivan Kováč – počkajte, ja som sa Ivety spýtal, ale Iveta robí v Bratislave, asi to nepôjde, kvôli 

času, ak s ňou budeš tak sa spýtaj, či vôbec, ja neviem  

Pavol Šimun – no potom by sme museli vyberať niekoho iného 

Ivan Kováč – no veď práve, či ona, neviem  

Ing. Pavel Zajac – dobre, však svojím spôsobom dobre, tak kto, čiže ako keď by niekto chcel 

do toho územného plánu tak by to musel dať do zastupiteľstva, dobre 

Pavol Šimun – a tak si povezme,  čo sa týka Podlipy, na Podlipe povedia občania, že si dajú 

vypracovať dodatok k územnému plánu, teraz  ,,,,,,,,lebo sa nevyriešili tieto veci, dajú si to 

vypracovať, zaplatia za to peniaze, a nebude tam to b/ ako sa tie veci, ktoré Podlipu tlačia, 

vyriešia  

Ing. Pavel Zajac – no nebudú, podľa mňa nebudú  

Pavol Šimun – a to je jeden z bodov, prečo tam s tým nesúhlasím  

Ing. Pavel Zajac – no veď dobre, ale teraz je otázka  

Pavol Šimun – povedzme si teraz aký problém majú elektrikárenci zvýšiť nám výkon 

Ing. Pavel Zajac – potiahli francúzsky kábel na koniec Snopkovcov ako ináč to nebudú riešiť 

ak treba vymeniť trafostanicu hovorím, urobili tam merania, a tie merania tam dopadli dobre 

to už hádam riešili, vieš, tam je to o tom, že teda ,,,,,,,vtedy boli Snopkovci, že teda nemajú 

220 v sieti alebo 240, elektrikári to podľa mňa vyriešili tým francúzskym káblom posilnili 

sieť tak, že ide od trafačky kábel po koniec tam stĺpmi a potom ho napojili do siete, podľa 

mňa nič iné neurobili 

Ivan Kováč – vtedy sa to riešilo cez Blatnických 

Ing. Pavel Zajac – elektrikári vám nebudú niečo riešiť ak tam nebudú ďalšie odberné miesta  

Ivan Kováč – ale to je zas, nechcem, že sa chválim, ale –/ nerozumieť/ takže či to zasa bude 

stačiť , no musí sa to zasa prejednať  

Ing. Pavel Zajac – ale však toto celé prebehlo, keď sa k tomu všetci vyjadrovali, všetci 

súhlasili 

Ivan Kováč – ale mňa napríklad trápi tá cesta, veď to vidíme, aj keď domiešavač, aj keď hore 

tam cúvajú, nad Janom Kútnym, tak, ten dom, ako spravili novú strechu je to ešte bližšie do 

cesty 

Ing. Pavel Zajac – ktorý dom ? Ivan zasa je to o tom, akože teda je prístup z druhej strany aj 

keď hovorím, že tam by sme mali kúpiť tú drevenicu od Ťažkého, ale vlastne Ťažký ju už 

nemá, ale toto je už jedno  
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Ivan Kováč – ja len chcem povedať, že aj na iných miestach je dosť veľa vecí, ktoré treba 

vyriešiť, preto sa treba o tom rozprávať a riešiť s odborníkmi ako elektrárne, cestári, vodári 

proste všetky profesie, aby potom neboli problémy ako u nich 

Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo k doplnku č. 1, myslím, že stanovisko je jasné, 

netreba, aby sme to predlžovali tak poprosím uznesenie 

Ing. Karol Búgel – môžem sa vyjadriť, na tom zasadnutí, chcem vám poďakovať, že ste 

súhlasili, viete na tom  verejnom, čo bolo minulý týždeň tak nikto nebol proti, ani proti tomu 

doplnku č. 1 a to, že sú problémy na Podlipu s cestou, že je úzka cesta to bude vždy a všade, 

nie len tu v obci  

Ing. Pavel Zajac – pán Búgel, na toto majú právo 

Ing. Karol Búgel – občania sa minulý týždeň vyjadrili tak, skoro by som povedal jednohlasne, 

že už tieto doplnky, aby sa schválili a ten nový územný plán aby sa skutočne  to pripravilo 

a spracovalo, z môjho pohľadu ja ani nechcem na nikoho tlačiť  – trošku sa mi to prieči, že ste 

proti tomu, skutočne, nehnevajte sa  

Pavol Šimun – ja odpoviem, neviete asi možno o tom, ale bola podpísaná petícia občanmi 

Podlipy, ktorí sa sťažovali na to, že boli obídení pri vypracovaní územného plánu – dodatku 

k územnému plánu a nebola s nimi vedená dišputa. Je  otázka, keby sme sa ich spýtali, lebo 

Podlipa bola určená na rekreačné účely nie na bývanie, v územnom pláne, tí ľudia, ktorí sú 

tam, majú tam chalupy to považujú za takú lokalitu, my teraz tam natlačíme desať domov 

možno že dvadsať už to nebude rekreačné, už to bude obytná zóna a tým pádom sa tie 

proporcie  tam zmenia, napríklad aj teraz už viem, že sú tam problémy medzi obyvateľmi, že 

chovajú dobytok spôsobom takým aký sa nechová, áno, to sú problémy. Je to jednoduché, 

zodvihnúť ruku, áno, nech to je, ľudia zarobia na pozemkoch - problém zostane na obci, obec 

bude musieť hľadať peniaze a zdroje, ako ten problém vyriešiť, obec to bude musieť naháňať, 

a to je presne to, čo urobili na Záhumní, rýchlo postaviť, ale je normálne, že keď postavíte 

dom, investujete do toho peniaze nebudete chodiť do toho domu v zablatených gumákoch, 

vaša predstava je , že hádam prídete slušne domov a infraštruktúra je úlohou obce, aby 

pripravila tam, kde určí, že bude stavebný pozemok, či už to dá spraviť developerovi alebo 

obec nájde na to peniaze to je už vec o tom, ako sa obec rozhodne. Ale takto by to malo 

fungovať, na obci by mal byť zoznam stavebných pozemkov a malo by byť jasne povedané, 

toto sú stavebné pozemky, kde je pripravená infraštruktúra, kde môžete stavať, ale my máme 

stavebné pozemky všade, kde si kto vymyslí – poviem príklad Rôšt, napríklad pán Hučko, 

kúpil pozemok za neviem koľko desiatok tisíc, vybavil si úver, ktorý mu teraz stojí a nemôže 

stavať, lebo nemá prístupovú cestu.  

Ing. Pavel Zajac – kto ? 

Pavol Šimun – Hučko na Rôšte, už je to vyriešené 

Ing. Pavel Zajac – nie  

Pavol Šimun – ale keď sme to tu mali, či odkúpime tú cestu tak sme boli informovaní, ale veď 

tam nie je problém a zrazu je problém, čo ten človek má teraz spraviť a kto je teraz na vine – 

obecné zastupiteľstvo, lebo odsúhlasilo  

Ivan Kováč – býva zatiaľ pri mame  aj s dieťaťom  

Michaela Galušková – ak teda môžem, poviete, že urobíte novú ulicu a nie každý, kto tam má 

pozemok okolo tej ulice, chce predať tiež nechápem, ako sa toto rieši v takýchto veciach, 

rozumiete, vy si poviete, že ponad nás  pôjde cesta, o tom sme sa bavili  štyri roky dozadu, 

keď bola akože keď sa bavilo o novom územnom pláne, viem, že vtedy sme boli dole v sále 

na takej diskusii tiež tam bolo tam je volá parcela, ak to chcete tak si dajte napísať, čo chcete 

do územného plánu, vtedy nám to takto bolo položené, vy si poviete, že tadiaľto pôjde ulica 
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ale nie každý bude súhlasiť, že ten pozemok predá to je začarovaný kruh, ktorý sa nedá len 

tak, akože  

Pavol Šimun – podľa mňa teraz celkom pravdu nemáte, lebo treba tieto veci ošetriť, ak je tam 

v územnom pláne ulica tak obec na základe zákona má možnosť v rámci verejného záujmu 

vyvlastniť pôdu pod cestu  

Michaela Galušková – ja teraz nehovorím len o ceste  

Pavol Šimun – no, ale to je presne o tom a na Rôšte vznikla ulica presne tá, ktorá nemala 

všetci tí, nechceli tam tú ulicu, ale keď prišlo, že budú stavebné pozemky, tak áno, keby boli 

s tým súhlasili a spravili tam ulicu mohli mať prístup do záhrad, tí ľudia mohli stavať na 

rovine nemuseli sa štverať na samý vrch  

Dáša Kapustová – ja tomuto rozumiem, ale tiež nemôžete................. 

Pavol Šimun – ešte raz, keby obec chcela tento problém riešiť,  má na to zákonné postupy 

Michaela Galušková – druhá vec je to, že ako pán Búgel povedal, v piatok, keď sme boli na 

schôdzi ľudia, nikto nič nepovedal, žeby sa to nemalo stavať, alebo niečo, toto je také že, 

ľudia povedali áno, v podstate potichu povedali áno, lebo kto mlčí, ten svedčí a vy zrazu 

poviete ani jedno, hej, veď nikto tam nepovedal, vyslovene, že ja s týmto nesúhlasím 

Ing. Peter Sedláček – ja som to povedal, mám s tým problém, pokiaľ to bude takto s tým 

problémom, pretože ja nemám 30 rokov,  

Ivan Kováč – na začiatok si neuvedomujú, že im to môže zmeniť život za dvadsať - tridsať 

rokov, ľudia toto podcenia,  ale ako je to vážna vec,  

Ing. Pavel Zajac – Podlipa má určite funkciu zmiešanú na rekreáciu a  na bývanie a beriem aj 

to, že chatári by boli najradšej, keby sa Podlipa ako – zostávala taká aká je, však teda dobre, 

ale povedal som to aj v kultúrnom a poviem to aj teraz, obec Ľubietová teraz nemá 

momentálne, kde sa rozvíjať, všetky tieto pokusy, ktoré sú, je len skutočne spôsob ako sa 

niekde pohnúť, ale takto sa nepohneme absolútne nikde, ako hovorím, ešte, nech sa páči 

p. Mochnáč – ja by som mal záujem kúpiť parcelu pri plavárni, a preto som sem prišiel, 

chcem sa spýtať, vlastne, ako to bude teraz pokračovať, ak som to správne pochopil, či to 

schválite, to preklasifikovanie, ja už tu mám žiadosť, lebo som nevedel, ako mám postupovať, 

či sa mám na to vykašľať a hľadať niekde inde, alebo je to v plánoch a budete to riešiť a keď 

vravíte, že to budete riešiť rok či to potom schválite alebo nie, bude sa robiť nový územný 

plán a znovu ho budete schvaľovať, že aké je pre mňa teraz riešenie, lebo ja mám žiadosť, 

mám pripravené  tomu pánovi peniaze mám zobratý úver a čakáme iba na odkúpenie, tak teba 

či mám zrušiť nebude to obec predávať, tie parcely boli na predaj, a čo sa m§ a týka, ako mám 

ďalej postupovať 

Ivan Kováč- to nevie dnes nikto povedať, to mal byť ten dodatok, o ktorom celý čas 

rozprávame,  

p. Mochnáč- vy ste vraveli, že to bude trvať tak rok, o to sa mi jedná, že rok, tam nie je 

problém s parcelou, ale s cestou   

Ing. Pavel Zajac – to je jedna  

Pavol Šimun – vezmite si, že Pepich konkrétne si kúpi pozemok,- vedel, že je tam cesta, -

vedel, že je tam hrana a keď ho kupoval, nevravel, že potrebuje cestu, teraz sme mu cestu 

predali, bola zameraná ani sme nevedeli kto o tom rozhodol, bola tam cesta urobená a my sme 

mu cestu predali, lebo nemal prístupovú cestu, myslíte tie pozemky hore ponad tú zhorenú 

vilu drevenú,  

p. Mochnáč - nad tou vilou  

Pavol Šimun – v podstate je tam prístupová cesta k tomuto pozemku  

p. Mochnáč– sú tam dve parcely vedľa seba a medzi nimi  

Ing. Pavel Zajac – áno, sú tu dve žiadosti  
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Pavol Šimun – áno a medzi nimi je tá hrana  

p. Mochnáč- ja chcem stavať na tej stredovej parcele, tá krajná nie je  

Ivan Kováč – kúpil si len pozemok, a  teraz zachráňte ma, nemám sa tam ako dostať, teraz 

riešte to 

???????? – on tam má tú príjazdovú cestu už spravenú,  

Ivan Kováč – ale nebolo to jeho  

Pavol Šimun – cestu nemal, potom zrazu mal, potom zrazu bola zameraná, bol tam geometrák 

a zrazu my sme mali predložené ako VZN a máme odsúhlasiť prenájom, lebo prvé kolo staval 

zo svojho, teraz si bral úver dostal stavebné povolenie, všetko, ale bez prístupovej cesty úver 

nedostane  a zrazu po rokoch  je prístupová cesta  

Ing. Peter Sedláček - jeho je len časť tej prístupovej cesty ten nábeh ide cez obecné,  

Ivan Kováč  - tam išli domiešavače vo dne v noci ale chodil po cudzom asi, viete to sú veci  

Pavol Šimun – viete, toto malo byť vyriešené, a potom vznikajú problémy, nezhody a iba 

zbytočné spory, ktoré potom iba vyúsťujú do konfliktov a veci sa neriešia, iba sa hašteríme  

?????????? – a to všetko skrátka, že to neschválite, lebo obe tie parcely, na ktorých sa ide 

stavať jedna z nich má priamo spojenie bez nejakého seku, s tou príjazdovou cestou, čiže ja si 

myslím, že už v prípade toho odpredaja by to bolo len na nás dvoch, aby sa to dalo už aj 

v spolupráci s obcou žeby tá časť sa vyčlenila – hej, tá nejaká cesta, ktorá sa tam vytvorila 

urobilo by sa vecné bremeno, na mňa a toho druhého pána, respektíve by sa rozdelila alebo by 

zdieľal tú príjazdovú cestu alebo predpokladám, že toto nie je  jediný problém, ktorý ste tu 

riešili a nie kvôli tomu – ja sa len pýtam, že keď vy to neschválite že čo to pre mňa znamená, 

že či mi niekto umožní nejaký dodatok, aby sme si to nejako doriešili  aby som si to ja 

odkúpil a mohol začať stavať  lebo naozaj, ja by som tu chcel bývať a mal som v pláne tu 

stavať, ale čakať tri roky kým sa rozhodne, či mi to predáte a prejdú tri roky a aj tak sa nám to 

nepáči, my vám to nepredáme, choďte stavať nikde inde, takže ja preto som tu a chcel by som 

vedieť, ako to vlastne bude pokračovať či mám hľadať niekde inde alebo je tu reálne šanca že 

tú parcelu  ten pozemok mi odpredáte a budem môcť postaviť 

Ing. Pavel Zajac- to je presne tá otázka, že vlastne Búgelovci – ten doplnok trval dva mesiace  

Ing. Karol Búgel – vypracovanie tohto tri mesiace a schvaľovanie trištvrte rok, normálna 

maličkosť, pre také väčšie dva roky 

Ing. Pavel Zajac – ja sa pýtam, či teda mám osloviť povedzme Bugára alebo máte niekoho, 

kto by to dokázal skresliť, a skrátka sa spraví iný doplnok, alebo neviem ako 

Ivan Kováč – ja použijem, prepáčte my ako príklad toho prečo som to neschváli, vaše 

pozemky nie sú tam riešené, nie pozemky ale tie prístupové, no to čo som vravel, tá 

infraštruktúra, možno že keby sme sa boli, pán Paška sem prišiel tak ako Búgelovci súkromne 

tam chcela  ich neter, či kto to je, stavať, tak on vlastne tvoril niečo pre nich až sa to nabalilo 

a teraz požiadal o ďalšie a ďalšie veci, ale to sme neprejednali,  ďalej sme sa nedostali, 

možno, keby sme sa boli dostali k tomu vášmu pozemku, tak by sme to boli prebrali ako tam 

vyriešime tieto veci, a dneska by ste ten pozemok mohli kúpiť s tým, že je všetko vyriešené aj 

ten prístup, okrem iných vecí, ja neviem čo tam ešte treba riešiť, ja neviem, možno že nič už, 

elektrika, voda, ale možno, že prístup by už bol v tom doplnku riešený – ale proste sú určite 

nejaké iné možnosti, preto nechcem za to hlasovať, lebo takéto  veci nie sú doriešené,  

????????? – rozumiem, čo sa týka  tej infraštruktúry ja elektriku, vodu som si zistil, nebudem 

kupovať parcelu, kde netuším čo tam je, či ma pripoja na vodu a elektriku s týmto tam 

problém vôbec nie je a čo sa týka príjazdovej cesty sme tak isto riešili, bol som aj v Brusne 

s pani Sokolovou, aj sme sa o tom bavili, aj mi povedala, čo budem potrebovať a vravím tá 

príjazdová cesta o tej sme sa bavili a bolo to s tým, že keď sa schváli územný plán a musí sa 

dohodnúť s pánom Pepichom sa tým druhým pánom čo chce tú vedľajšiu parcelu, 
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a dohodneme sa na tej príjazdovej ceste veď budeme susedia celý život, takže určite nejaké 

schodné riešenie by sa našlo, myslím si, že aj ten pán, ktorý bude stavať bude o tom 

rozhodovať 

Ivan Kováč – veď vravím, ale to by malo byť pred tým, nie potom, riešené a čo keď vzniknú 

medzi vami spory, napríklad, viete, ako kým sa chce,/ nerozumieť/ 

p. Mochnáč – povedalo sa, že sa to bude riešiť, malo by sa to riešiť pred tým odpredajom, 

nebudeme riešiť odpredaj, aspoň tak mi bolo povedané, kým to nebude zahrnuté  tomto 

územnom pláne, takže sa nebudeme baviť, či to niekto bude kupovať alebo nebude, máme 

žiadosti  čakáme na to,  kým to schválite, potom sa  budeme venovať tej príjazdovej ceste a 

potom to odkúpime, ale pokiaľ by to bolo tak, že to cez vás neprejde, nebudeme riešiť 

odpredaj a tým pádom nebudeme riešiť príjazdovú cestu, a myslím si, že s tou príjazdovou 

cestou by až taký veľký problém nebol,  

Ivan Kováč – ja nevravím, že by bol, ale musíme to vyriešiť 

p. Mochnáč - lebo ide tade voda, ja som to zisťoval, je dostatočne ďaleko od toho, aby sa ten 

nábeh sa tam urobil a aby to bolo dodržané  

Ing. Peter Sedláček – výtlakové potrubie, hore no  

p. Mochnáč - tam by nemal byť problém, čo sa týka tej príjazdovej cesty, neviem síce, kde 

pán chce stavať ten dom, tá parcela 

Ing. Pavel Zajac – väčšinou všetci chcete tam nad tým ... 

p. Mochnáč – čiže to bude ďaleko, ďaleko od toho rozvodu vody, teda od tej cesty, ktorú by 

sme si vlastne spravili  spoločnú 

Ivan Kováč – ja nevravím, že u vás to bude problém, možno by mohol byť, možno, že u vás 

sa to vyrieši za päť minút a hotovo, vybavené, ale sú aj problematickejšie parcely alebo 

oblasti  

p. Mochnáč – áno, ja sa preto  pýtam, tá parcela stojí teraz na iných veciach, ktoré potrebujete 

doriešiť a ja mám čakať teraz, kým sa dorieši niečo na opačnej strane obce, a potom uvidíme, 

či sa tento problém dá riešiť alebo nedá, preto som tu, aby ste mi povedali, je to informácia, 

ktorú potrebujem aby som sa vedel zariadiť a  

Pavol Šimun – vidíte, vy chcete od nás odpoveď a vy máte viacej informácii o situácii na tých 

stavebných pozemkoch ako my, čo máme o tom hlasovať, nie je to paradox  

p. Mochnáč - ohľadom tých sietí  

Pavol Šimun – áno, presne, my máme zdvihnúť ruku, nevieme síce za čo a vy už viete viacej 

ako my, keby nám to bol niekto doniesol, mali sme si k tomu sadnúť, a mali sme povedať, 

s týmto nie je problém, toto je vyriešené, už som to raz tu povedal, presne takto to je, takto to   

malo byť riešené a dodatok č. 1 mohol byť dneska odsúhlasený  

Ivan Kováč - ja si nemyslím osobne, že to je, keď to tak poviem v úvodzovkách, to 

dohadovanie medzi poslancami, že to nejako dlho trvá, nemyslím si to,  

Ing. Pavel Zajac – Ivan on sa pýta či má si dať spraviť svoj doplnok alebo ako sa bude ďalej 

postupovať  

Ivan Kováč – ja viem, ja ho beriem vážne, ale dnes mu neviem odpovedať  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, keď si dá žiadosť,  že si dám aj so susedom doplnok k územnému 

plánu  - on príde na najbližšie zastupiteľstvo a budete sa musieť nejakým spôsobom 

rozhodnúť 

Ivan Kováč – ale donesie to pred tým 

Ing. Pavel Zajac – no však a veď však ja sa vás pýtam, čo on vlastne má spraviť,   

Ivan Kováč - nejaké riešenie,  

Ing. Pavel Zajac - Ivan, to je ešte len prvá záležitosť, že či vôbec chceme, aby tam boli 

pozemky stavebné, a on sa vlastne nič iné nespýtal, len či prosím vás môžem si dať urobiť 
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doplnok tak, ako si ho robili Búgelovci, a on toto sa vás spýta a vy musíte povedať áno alebo 

nie a ak poviete áno tak nastane celý ten proces a za dva tri mesiace schválenie je otázka, nech 

sa páči 

Pavol Šimun – návrh mám, zostaneme po zastupiteľstve, porozprávame sa o tom 

a dohodneme sa , dobre, nebudeme občanov zdržiavať, je to váš problém, dohodneme sa ako 

budú veci vyriešené, a povieme vám, či budeme s tým súhlasiť, ja mám nejaké konkrétne 

otázky, nebudeme sa tu s tým zaoberať  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, má ešte niekto k tomuto niečo, ak nie poprosím 

uznesenie  

 

UZNESENIE  OcZ 32-5/2017 zo dňa 18.5.2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje VZN obce Ľubietová, ktorým sa vyhlasujú 

záväzné časti Územného plánu obce Ľubietová, podľa zmien a doplnkov č. 1 

Za:  Mgr. Eva Chebeňová 

Proti : Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Pavel Šimun 

Zdržal sa : Michaela Černáková 

Nehlasoval : - 

Uznesenie nebolo prijaté 

Ing. Pavel Zajac – kto je za – jedna, babka je za, kto je proti – traja sú proti, zdržal sa  - Miša 

sa zdržala, ďakujem a je vyriešené, VZN nebolo prijaté, dobre sme v bode rôzne a tam mám 

ja len jeden bod – požiadali ma občania Huty, či by mohli dostať tisíc euro na skrášlenie toho 

priestoru, kde je detské ihrisko, chcú za päťsto euro altánok, za tristo euro hojdačky a za 

dvesto euro tuje povedal som, že to prednesiem na dnešnom zastupiteľstve, akože v mojej 

kompetencii môže byť kúpiť tuje, ale chcú aj altán aj hojdačky, tak sa pýtajú, či áno, či nie  

Pavol Šimun – ja poviem rovno v rozpočte to za prvé nemáme, za druhé – čo sú tam peniaze 

na tie detské ihriská čo sa v minulosti používali, v škole majú detský parlament, detská si 

urobili anketu, lebo ja si osobne myslím, že doteraz sme  pre malé deti  spravili dostatočne, 

dosť detských ihrísk, myslím si, že deti aj školopovinné, od šesť do pätnásť rokov by si 

zaslúžili aby sme pre ne niečo spravili, mám to ešte v obálke zavreté lebo pani riaditeľka 

povedala že nejaké .... prídu ja poprosím potom s pani riaditeľkou a predsedníčkou školskej 

rady, zavoláme aj tých z toho školského parlamentu, pani Majerovú za komisiu kultúry 

vyhodnotíme to, čo tie decká za to chcú, neviem, a čo sa tohto týka, keď si chcú skrášľovať, 

budeme schvaľovať záverečný účet, určite budeme, bolo by dobre, keby sme si to 

predpripravili skôr, aby sme si ti pripravili skorej  aj dodatok č. 2 k rozpočtu, kde zahrnieme 

prerozdelenie peňazí tak, ako a na čo chceme použiť ak sa vieme dohodnúť, na tom na čo ich 

chceme použiť, aby sme to spravili jedným vrzom aby veci mohli odsýpať, a robiť veci tak 

ako sa majú, a ak tam nájdeme peniaze, nech sa páči  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, čiže tým pádom to nejdeme riešiť, dobre, sme v rôznom, 

v diskusii, v závere, nech sa páči 

Pavol Šimun  - ja sa spýtam, na poslednom zastupiteľstve sme si povedali, že sa zídeme kvôli 

projektu do konca mája, že tam bude treba nejaké veci poodsúhlasovať,  

Ing. Pavel Zajac – mali sme sa zísť, ale teraz kino sa posunulo o mesiac, čiže do konca júna 

a čo sa týka kanalizácie dneska  neviem, kedy je odovzdávanie, toho termínu takže ja 

akonáhle budem potrebovať vaše veci tak vás zavolám, zatiaľ ..... 

Pavol Šimun – dobre a  

Ing. Pavel Zajac – a svojím spôsobom, čo sa týka kanalizácie tam to vlastne to uznesenie 

mám, hej 
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Pavol Šimun – to sme prijali. 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, momentálne, tým že sa posunul termín do konca júna, lebo 

hlavne energetické veci audit,  že tie obce nestíhali tak vlastne požiadali  

Pavol Šimun – spýtam sa ináč, je to už k dispozícii, už by sme si vedeli pozrieť, čo je s tým, 

vedeli by sme si to pozrieť 

Ing. Pavel Zajac – čo sa týka kina, ja neviem, je zhruba iba to, čo sme sa dohodli to je iba 

zateplenie starej časti,  

Pavol Šimun – je už nejaká kalkulácia, výpočty, aby sme vedeli, lebo zasa predložíš to do 

zastupiteľstva, zasa sa budeme hašteriť zasa tu budeme rozoberať podrobnosti – takto si 

sadnime, porozprávajme sa ak budeme mať nejaké dotazy, spýtame sa tých, čo to riešili 

a bude problém vyriešený  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči pán Chládek 

Bohumír Chládek – ja by som sa chcel spýtať, pani Majerová rodená Chládeková je 

ospravedlnená 

Ing. Pavel Zajac – áno, ospravedlnila sa mne 

Bohumír Chládek – viete mala informova, ako dopadlo výberové konanie na kronikára  

Ing. Pavel Zajac – viete, ja informujem to, čo som vám už povedal predvčerom v kancelárii, 

zasadla kultúrno – školská komisia zobrala si jednu obálku, ktorú vy ste dali, otvorila ju a 

konštatovala, to, čo vlastne som vám dal do ruky, ten zápis, aj keď pani Majerová ho do 

dnešného dňa nepodpísala, skrátka, že nespĺňate veci na kronikára, hej, to je konštatovanie 

komisie, a odporúča zastupiteľstvu vyhlásiť nové výberové konanie  

Bohumír Chládek – a chcem sa spýtať, viem, že sa k tomu vyjadroval pán Stanislav Hlinka, 

právnik, je platený obcou 

Ing. Pavel Zajac – no  nie, teraz nie  

Bohumír Chládek – ďalšia otázka je v súvislosti s týmto, ako je možné že pani poslankyňa, 

keď nemá s týmto právnikom vzťah obec, že využíva jeho služby aby sa radila ohľadom 

výberu kronikára, dajte mi odpoveď 

Ing. Pavel zajac – pán Chládek, ja som nič v tomto smere ani nesprostredkovával, pani 

Majerová viem už pred tým komunikovala s pánom doktorom Hlinkom, aj teraz s ním 

komunikovala na základe čoho, neviem 

Bohumír Chládek – ale sama poslankyňa aj pred tým zdôvodňovala, že vy využívate jeho 

služby, neoprávnene, a sama to robí,  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, ja vám na toto neviem odpovedať, pani Majerová tu nie je 

a je to otázka na ňu 

Bohumír Chládek – ale vy využívate jeho služby 

Ing. Pavel Zajac – ja ako, neviem či pán Hlinka spravil z kamarátstva, z priateľstva, skrátka , 

ja neviem kvôli čomu jej to spravil, neviem  

Bohumír Chládek – ale ona nie je oprávnená ak sa to týka obecných vecí – lebo toto obecná 

vec je, aby oslovovala právnika, ak  si nie je istá , či správne postupuje už pri otváraní obálky, 

lebo tu sa jasne píše, že výberová komisia otvorila obálku a až potom sa poradila 

s právnikom, čiže to je medziach zákona  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, ešte raz, nebudem  vám na to odpovedať, nie je tu Jana, 

počkajte si, keď príde  

Bohumír Chládek – ja som myslel, že tu bude, lebo 

Ing. Pavel Zajac – ospravedlnila sa  

Bohumír Chládek – áno, chcem sa potom spýtať, ďalej otvorila sa obálka, kde ste požadovali 

môj životopis, a prečítal sa pred členmi komisie môj životopis, že či neporušila zákon 

o ochrane osobných údajov pani poslankyňa  
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Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, ja som všetky vaše listy pred tým ako skrátka zasadala 

komisia poslal predsedníčke kultúrno-školskej komisie, ako ona s nimi naložila, ja neviem 

Bohumír Chládek -   súhlas som jej nedal, predchádzal tomu list ako je možné, že si dovolila 

moje osobné údaje zverejniť, neporušila zákon, porušuje zákon 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, ako porušila zákon 

Bohumír Chládek – toto o čom hovorím, poprosím dať zápisnične, áno  

Ing. Pavel Zajac – je to nahraté, čiže týmto pádom  

Bohumír Chládek – aj do zápisu poprosím, aby to bolo aj na nahrávke a aby to bolo zapísané 

v zápise – porušila zákon o ochrane osobných údajov, ona sľubovala, že bude dodržovať 

zákon bola aj minulé obdobie poslankyňa, vie ako sa má správať, že sa majú dodržovať 

zákony, a keď ide o osobné vzťahy medzi nami a ona si dovolí o mojej osobe, budem citovať,  

s pánom právnikom komunikáciu - poslednú vetu z výberového konania sme ho vyradili 

a určili sme nové výberové v prílohe zasielam – ešte raz opakujem, lebo ma rušil pán 

Sedláček v mojej výpovedi, je to človek, ktorý je schopný nás vláčiť aj po súdoch, neviem čo 

tým myslela v množnom čísle, to ona napíše na sesternicu na bratranca, ktorý má záujem 

urobiť niečo pre obec, písať kroniku, nakoľko kronika sa nepíše v zmysle zákona už štyri 

roky, kultúrna komisia toto zanedbala tri roky, konkrétne pani Majerová 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek pozrite sa, ja neviem, čo a aké vaše osobné údaje boli 

zverejnené na komisii, váš osobný údaj je rodné číslo, čo pochybujem žeby  

Bohumír Chládek – celý môj životopis, tak ako bola podmienka to tam uviesť, chceli 

životopis 

Ing.. Pavel Zajac – pán Chládek neviem, neviem, či zrovna životopis je osobný údaj, ale 

hovorím, spýtajte sa Jany 

Bohumír Chládek – ak raz sa budete venovať tomuto zákonu  o ochrane osobných údajoch, 

tak sú to údaje, ktoré nesmie použiť poslanec, musí mať na to súhlas,  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Bohumír Chládek – a kedy to budeme riešiť ? 

Ing. Pavel Zajac – no v prvom rade by bolo dobre, keby tu bola Jana, hovorím, ona toto môže  

Bohumír Chládek – ja vás poprosím pred poslancami aby ste zjednali s ňou za účasti vašej, 

mojej, aby sme sa tu stretli a aby mi to vysvetlila, hlavne tú poslednú vetu, pri komunikácii 

s právnikom – aký som to ja človek, koho som ja vláčil po súdoch, kedy a kde, ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – sme v rôznom, v diskusii 

Ivan Kováč – volal ti ten Grizzli 

Ing. Pavel Zajac – volal mi, posielal mi mail, že teda chce ako sme dali do zmluvy 22.mája, ja 

som mu napísal že až po baníckom dni nech nastúpia,  s tým, že teda povedal, že v tom týždni 

majú tri dni niečo a nastúpia asi prvého júna 

Ivan Kováč – takže určil sa temín  

Ing. Pavel Zajac – v zmluve bolo 22. mája  tak som mu povedal, že absolútne nie, že po 

dvadsiatom siedmom, mi volal, tá zmluva je zverejnená tam je dátum 22. mája  

Pavol Šimun – koľko im to bude asi trvať 

Ing. Pavel Zajac – povedal, nejaký týždeň,  

Pavol Šimun – za týždeň to spravia 

Ing. Pavel Zajac – povedal, že takéto budovy robia za tri dni  

Pavol Šimun – bolo by dobre, keby sme sa stretli že čo ďalej, keď to spravia tak ako si 

povedal že to vyriešime, aby sme sa dohodli a aby sme to zahrnuli do tých vecí, a pred 

tým..................s podlahou 

Ing. Pavel Zajac – neviem, Ivan sa s ním rozprával 
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Ivan Kováč – bude tam centimetrová medzera a nebudú ani  žiadne škody treba upratať 

všetko samozrejme, ale nič žiadne búranie, nič on preto len čakal, on povedal že prístroj si 

požičiavajú, potrebuje na to zhruba tri týždne preto som sa pýtal, či sa ozval, že kedy  

Pavol Šimun – ja sa spýtam, kedy sa stretneme, určíme si teraz termín alebo si zasa dáme 

vedieť tak ako sme si doteraz  

Ing. Pavel Zajac – ja vás bohužiaľ poprosím spravme v pondelok 29. 

Ing. Peter Sedláček – som preč, dva týždne, od 29. do 10 júna som preč,  

Ing. Pavel Zajac – tak pondelok na budúci týždeň  

Pavol Šimun – ale to je už 29, nie, teraz 22.5. takže o siedmej  

Ing. Pavel Zajac – no však ako večer,  

Pavol Šimun – ja mám teraz prácu dochádzam do Krtíša a robím také lokality, kde ti povedia, 

že hodinu robiť nemôžeme, a nám potom ten čas chýba potom ho doháňame večer 

Ing. Pavel Zajac- no hovorím, navrhujem v pondelok sme v stave alebo nie sme v stave  

Pavol Šimun – môžeš dať o šiestej a ja prídem potom neskôr 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa nám o siedmej stačí   

Pavol Šimun – čo budeme robiť toľko, ja by som navrhol, aby sme to spravili v rámci 

stavebnej komisie ak nemajú poslanci voči tomu nič, sú tam ľudia, ktorí veciam rozumejú, 

nech sa vyjadria a môžeme to rozdebatovať a rozhodnúť sa čo spravíme 

Ivan Kováč – kto bude môcť, príde 

Ing. Pavel Zajac – Ivan ty môžeš, no tak dobre, nech sa páči, sme v rôznom 

Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem opýtať na, či je niečo nové v tých nepodpísaných 

uzneseniach z predminulého zastupiteľstva 

Ing. Pavel Zajac – nie, zatiaľ nič 

Ing. Peter Sedláček – pripomienku ešte mám, ináč chcel by som vás informovať, chcel by 

som poprosiť pri separovanom zbere zoberú aj vrecia, nemáme už náhradné vrecia 

Ing. Pavel Zajac – máme  

Ing. Peter Sedláček – nie každý si príde sem na úrad si to zobrať, to znamená ja by som 

odporúčal, že keď zbierajú ten separovaný odpad tak nech 

Ing. Pavel Zajac – z tvrdej fólie mi chýbajú vrecia  

Ing. Peter Sedláček – ja v podstate do svojich dávam už rok všetko 

Ing. Pavel zajac – no, lebo treba si rozdeliť to, že Marius Pedersen berie plasty, zvyšok 

zberajú naši chlapi 

Pavol Šimun – ja by som navrhol, ja neviem, či už majú noviny uzavreté, mali uzávierku teraz 

15–teho ak ešte to nemajú, jednoduchý oznam komu vrecia zoberú, nech si príde na obecný 

úrad zobrať, ľudia budú noviny čítať, nech si to tam prečítajú, a môžu si prísť veď tu stále 

niekto je  

Ing. Pavel Zajac – nás teraz zasa naháňajú, čo môžeš dávať do plastov, mohli sa dávať 

tetrapaky a plechovky, už teraz zasa OZV vymýšľa, že plechovky sa budú dávať zvlášť, tak 

neviem, ako to ide teraz celé dopadnúť, musím si to preveriť, čo vlastne chce OZV lebo tá to 

financuje, ale hovorím, je to nešťastné riešenie lebo už sme ľudí trošku naučili, že to tam 

môžu dávať a teraz  

Pavol Šimun – lebo ja som to tak hovoril, mňa sa spytovali, že prečo to majú odseparovať, 

keď to vysypú aj tak dohromady všetko, povedal som, že sám mám takúto informáciu 

Ing. Pavel zajac – ale tetrapaky Mariu Pedersen ide celý  na triediacu linku, a tam to vlastne 

odseparujú všetko, ale toto čo zverenila OZV je podľa mňa celé nezmysel, ale dobre 

Ing. Peter Sedláček – ja som napísal znova na to, čo teraz v článkoch poprosil ma člen 

redakčnej rady aby som napísal nejaké články aby som presne popísal činnosť komisie a tak 

isto tie nejaké veci tam boli tak potom si to môžete prečítať keď vyjdú noviny  
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Ing. Pavel Zajac – ja ťa ešte Ivan poprosím, pán Alakša mi volal, že má nejaký problém 

s tými doskami 

Ing. Peter Sedláček – už sme to riešili s pánom Alakšom 

Ivan Kováč – išlo o to, že na píle triedia kratinu podľa toho ako ide do metra, a sú tam rôzne 

šírky, potom sme sa s Briakovou  dohodli že budú dávať dve šírky 10 a 12 napríklad  a už 

teraz dostal dva balíky 

Ing. Pavel Zajac – tak treba zavolať Briakovú 

Ivan Kováč –už som jej to volal, všetko je vybavené a ešte okrem toho je tam dosť kôry tak 

sme sa dohodli, že čo sa nepoužije, čo nie sa vyhodí akurát problém je s tým, dneska som 

akurát našiel nedá sa to požičať tá spáskovačka preto že to potrebujú, no dala by sa  

/ prekrikovanie, nerozumieť/ 

Ivan Kováč – ja som doniesol, mám to v aute, predsa len takú streč fóliu, takú úzku, nech to 

vyskúša, proste nech to vyskúša a uvidíme  

Ing. Pavel Zajac – ja si osobne myslím, že ak to bude mať nachystané, a bude to chcieť 

zapáskovať nevidím v tom problém 

Ivan Kováč – ja som jej povedal, že keď to požičia trebárs v piatok, tak v sobotu spraví 

myslím, že aj to by sa dalo riešiť – skrátka je to už vyriešené  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Pavol Šimun – ja už len jednu vec, na ten územný plán, keď sme sa dohodli, že v pondelok sa 

stretneme oslovíš zajtra a s Kavčákovou, dohodli sme sa či teda 

Ing. Pavel Zajac – nechcem jej dať  rieši veci, keď je v  Bratislave  

Pavol Šimun – že či sa na to dá, aby sme vedeli na čo sa pripraviť 

Bohumír Chládek – ja chcem len tomuto pánovi, ak by mal záujem poradiť, ja som pred pár 

rokmi predával pozemok pod hospicom, nad plavárňou, čo mal výmeru 2100 metrov je tam 

rovno z cesty prístupová cesta, elektrické vedenie je tam, a voda je tam natiahnutá kvôli 

hospicu samozrejme, takže ak by skúsil pána osloviť možno by mohol kúpiť  pozemok, ktorý 

je bezproblémový, poviem vám viac potom po schôdzi  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto niečo,  

Dagmar Zajacová – ja teda stále čakám na tú odpoveď na ten obchodný dom, bolo mi na 

verejnom hovore povedané, že mi toto zastupiteľstvo dajú vedieť poslanci, ako sa rozhodli 

Ivan Kováč – ja môžem k tomuto povedať, že už sme toto riešili, vy ste mali žiadosť a vtedy 

ste nám aj ukazovali taký výkres, že ako si predstavujete to usporiadanie tých miestností, mali 

tam byť klubovne, potom sme sa spytovali pána starostu, že ako sa to bude financovať bolo 

nám povedané, že máte na to, teda vtedy ste mali na to päť tisíc euro, no a my sme sa potom, 

nie potom si mal pripraviť zmluvu, ktorú sme stále vlastne nemali a takto to vlastne skončilo, 

už to trvá dva roky alebo koľko, sme sa bavili o tom, či by do toho nešla obec teda ako s tým 

financovaním, pretože však je to budova na námestí, nech to nejako vyzerá, nech je tam, nech 

sú tam tie siete podľa noriem, prívod vody  – všetko ako má byť, no a zastalo to s tým, že ani 

tú zmluvu sme nedostali ani nejaký návrh ja neviem a tým to skončilo 

Dagmar Zajacová – pán Kováč, nemáte pravdu, v roku 2011 sme požiadali obecné 

zastupiteľstvo, vy ste tam ešte nebol, ktoré nám schválilo uznesením prenájom obecných 

priestorov bez toho, aby nám určilo nejaké podmienky, niekoľko rokov som sa tu snažila 

finančnú komisiu pod vedením pána Kenického požiadať, aby nám nejaké podmienky 

pripravil, vždy ste tvrdili, nie vy, ale pán Kenický, že zastupiteľstvo nemôže pripraviť 

zmluvu, to nie je pravda, vy ste predsa pripravovali zmluvy nie raz, ktoré ste tu schvaľovali, 

čiže potom nastala výmena zastupiteľstva, vy ste tam už teda boli, výmena zastupiteľstva, kde 

nám tuto pán Šimun dokonca nasľuboval – áno, nabudúce ti to schválime, a neviem čo všetko, 

pripravíme vo finančnej komisii došlo k tomu, že po pol roku sa to uznesenie zrušilo z dôvodu 
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nekonania nášho občianskeho združenia, v poriadku, dali sme si novú žiadosť, to bolo v roku 

– teraz už neviem, už to dáky rok je, požiadali sme si opätovne, opätovne to tam máte 

napísané čo vlastne vám ponúkame požiadala som vás, aby ste sa k tomu vyjadrili, čí áno, či 

nie tých päť tisíc euro čo tu stále hovoríte  to sme sa bavili už v tomto zastupiteľstve nie 

predchádzajúcom, pred dvoma rokmi, vy osobne ste to teraz držali celý rok, požiadala som 

vás predchádzajúce zastupiteľstvo – povedali ste, že to dáte na verejný hovor, prešiel verejný 

hovor, pán Sedláček mi sľúbil, že dneska sa vyjadríte, prosím vás povedzte mi, či sa mi 

vyjadríte či áno, či nie veď ja nič inšie nechcem – takže nemáte veľmi pravdu pán Kováč 

Pavol Šimun – ja by som ti chcel povedať jednu jedinú vec, ja som na tom verejnom hovore 

bol, obchodný dom je v takom technickom stave, že jednoducho nie je schopný prenájmu    

Dagmar Zajacová – pán Šimun a prečo ste to nepovedal na tom verejnom hovore, prečo ste 

nám to vtedy tam nepovedal, no jednoducho ešte raz vás opätovne žiadam, aby ste sa nám 

vyjadrili sa k tej žiadosti že či áno alebo nie, to je všetko  

Michaela Černáková – povedali ste, že nie je prenájmu schopný, ja som tiež išla do budovy, 

ktorá nebola schopná prenájmu a spravili sme si to, ak si to dokážu spraviť  

Pavol Šimun – pani Černáková,  ja vám na to odpoviem ináč, občianske združenie robilo 

zbierku na presťahovanie hrobárovho domu ako baníckeho domu na Zelenú vodu, ale 

hrobárov dom stále stojí tam, kde stál, a nie je presťahovaný tam, kde mal, nedokázali takú 

malú vec urobiť a zabezpečiť, vy my chcete povedať, neviem, či ste sa boli pozrieť pani 

Černáková v tom dome, keď uvidíte v akom je to stave, tam 50 tisíc euro vám bude málo na 

to, aby to bolo schopné prevádzky  

Dagmar Zajacová – ale pán Šimun, ty máš také relevantné  informácie čo my robíme s tým 

hrobárovie domom, máš také najnovšie 

/8prekrikovanie, nerozumieť/ 

Pavol Šimun – ja  som videl ceduľu a neviem, či ešte nie je na balkóne,  

Dagmar Zajacová – tak ty máš najnovšie informácie  

Pavol Šimun – ale dom je tam stále, je tak  

Dagmar Zajacová – ani ich nebudeš mať, takýmto spôsobom ich nebudeš mať    

Pavol Šimun – no vidíš, tak čo ty chceš od poslancov, keď nechceš s nimi dišputovať  

Dagmar Zajacová – ale to nie je pravda  

Pavol Šimun – veď teraz si povedala, že nám nič nepovieš,  

Dagmar Zajacová – vieš čo, to je komédia  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, dobre, má ešte niekto niečo, pán Chládek, pán Vízner  

Jozef Vízner – ja sa chcem opýtať pána Šimuna či už je na spadnutie ten obchodný dom  

Pavol Šimun – bol si v ňom 

Jozef Vízner – nebol, tak im ho dajte, či budeme čakať kým to spadne 

Pavol Šimun – Jožo, tam je 50 tisíc treba, kde vezmú 50 tisíc 

Jozef Vízner – tak keď si to chcú spraviť, tak nech sa trápia, ako to spravia  

Pavol Šimun – a keď sa tam dačo stane, tak potom kto bude za to zodpovedný  

Jozef Vízner – no tak hádam ho radšej necháme spadnúť, keď je v dezolátnom stave 

/ prekrikovanie, nerozumieť/ 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás po jednom, po jednom, prosím vás ďakujem, pán Chládek sa 

prihlásil 

Sidónia Filadelfiová – budeme čakať, kým nespadne 

Bohumír Chládek – ja sa chcem spýtať o tom, keby to dostala Libetha, či by to bolo potom aj 

pre nás občanov, cez tú Libethu sprístupnené alebo nie 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, myslím si, že občianske združenie Libetha nikdy nerobí veci, 

ktoré by robila sama pre seba, robí to pre všetkých, lebo občianske združenie pokiaľ ja viem 
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tak spravilo stretnutie jak s hasičmi tak s futbalistami, skrátka chcela z toho spraviť taký 

spoločenský dom, ale skrátka  

Bohumír Chládek – občania by boli   vylúčení z užívania toho  

Ing. Pavel Zajac – z čoho, z čoho by boli občania vylúčení 

Bohumír Chládek  – tak som sa spýtal, keby sa podarilo im to prenajať, aby si to zveľadili zo 

zákonných prostriedkov finančných či z obecných alebo vlastných zdrojov, že či by mal 

občan teba ako ja, keď nie som členom Libethy možnosť vstúpiť do toho obchodného domu, 

keď budú robiť nejaké akcie alebo nie  

Ing. Pavel Zajac – akcie Libethy nie sú uzavreté pre nikoho a ďalšia vec, viete teraz ja vám 

poviem takto, združenie banských spolkov a cechov konečne sa vyriešilo nejakú dotáciu 

z ministerstva hospodárstva skrátka, budú teraz riešiť informačné kancelárie a takéto  veci, 

myslíte si že informačná kancelária by fungovala tak, že nikto tam nemôže prísť, to asi nie  

Bohumír Chládek – čiže, ja som sa len chcel spýtať z akých peňazí by sa to financovalo, že by 

si to hradila buď z nejakého toho fondu alebo z obecných 

Ing. Pavel Zajac – z grantov  

Bohumír Chládek – čiže obec by o v podstate nič nevyšlo,  áno 

Ing. Pavel zajac – no tak ako – aby to vôbec vyšlo,  o tom museli rozhodnúť poslanci, no, 

nech sa páči, Peter 

Ing. Peter Sedláček – ja len jednu vec, bez emócií ti chcem povedať ku bývalému 

obchodnému domu, možno sme sa nepochopili, respektíve Paľo to povedal trochu tak, že si ty 

nepochopila, no, ja to chcem povedať v kľude bez emócií a úplne kľudne že chceme, máme 

teda v pláne spraviť veľké akcie, viacej akcií takých, na ktoré treba veľa peňazí, čo sa týka 

podrezania tejto budovy celej, čo sa týka kultúrneho domu čo sa týka – tú cestu na Močilí  

atď, územný plán a tie peniaze, ktoré sme mali v podstate ako spoluúčasť na tú spodnú časť 

obchodného domu – musíme si stanoviť priority, čo chceme čo prvé, čo druhé a čo tretie, na 

verejnom hovore sme sa rozprávali o viacúčelovom ihrisku, multifunkčnom ihrisku, no, 

jednoducho nemôžeme mať všetko, tak som to chcel povedať 

Dagmar Zajacová – prepáčte ja asi nechápem niektoré záležitosti, ale vysvetlili sme to tam 

jasne, že nie je problém, aby to bolo spojené s kultúrnym domom nejaká viacúčelová táto 

nejaká táto prednášková sála, informačné centrum neviem, čo všetko by sa tam dalo vopchať, 

nejaké muzeálne priestory, klubovne dokonca aj nejaká chránená dielňa všetko možné, ten 

dom myslím si je v dobrom stave, pretože nemá Paľo Šimun pravdu, že je pred spadnutím, 

pán Chládek, pokým nebudeme mať nejakú možnosť ja nemôžem žiadať od žiadnych 

organizácií žiadne financie ako občianske združenie nemôžeme žiadať, takže ja by som ešte 

raz vyzývam poslancov, aby o tom hlasovali a poprosíme aby sa vyjadrili áno alebo nie mám 

informáciu, že nie zatiaľ, takto budem aj všetkých členov informovať, ale chcem, aby ste 

o tom hlasovali, my sme si tú žiadosť dali, sľubujete nám to tu už pekných pár rokov, že teda 

áno vyjadríme sa, ale doteraz nie  doteraz ste sa nevyjadrili  

Ing. Pavel Zajac – ideme urobiť k tomu nejaké uznesenie  alebo nie  

Pavol Šimun – ja poprosím po sedení v pondelok so stavebnou komisiou aj poslanci do 

nasledujúceho zastupiteľstva aby si pripravili tento,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem  

Mgr. Eva Chebeňová – ja už  teraz hovorím Pavel, ja už teraz hovorím že som za ten 

obchodný dom, nech sa to vyrieši a aby ho Libetha dostala, nikto zatiaľ z Libethy nežiada, že 

sa máme skladať na opravu toho obchodného domu peniaze, keď raz odsúhlasíme tak si budú 

zháňať peniaze a nie my, čiže nie že máme toľko veľa vecí rozrobených – to je ich záležitosť 

Ivan Kováč – to je všetko v poriadku,  len ja sa teraz zopakujem, že sme sa dištancovali, aby 

obec do toho vstúpila ako s financiami, zoberte si máme za 25 tisíc dva záchody tak čo 
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chceme , neviem, aké možnosti má Libetha, možno má, máme záchod za 25 tisíc tak koľko 

treba do tej budovy investovať peňazí takže ja si nemyslím, ako ešte raz poviem, neviem 

koľko financií si môžu dovoliť, rozumiem, .......žiadne dotácie, to je jasné, ja si myslím, že 

nikto nemá to nie je problém to vyriešiť za nejakých podmienok, ale  

Mgr. Eva Chebeňová – Ivko, veď neberú zatiaľ žiadne peniaze z obce, len aby sme im 

odsúhlasili, či sme za to aby sa do toho pustili alebo nie  

Ing. Pavel Zajac –prestaňte, pán Chládek 

Bohumír Chládek – ono, ak záleží len na tom na prenájme nejakého obecného majetku, tak 

samozrejme že sa bude robiť priebežne ? keby so sa ja nasťahoval do starého domu a budem 

si to priebežne financovať podľa toho ako budem vychádzať s financiami, tak si to budem 

udržiavať aj ja aj za cenu, že to budem robiť niekoľko rokov nie naraz v priebehu pol roka, že 

zainvestujem tú sumu, ale ak sa mi podarí, že budem mať tú nehnuteľnosť pod palcom, 

v nájme, tak sa budem snažiť nie naraz ale v priebehu niekoľkých rokov tú nehnuteľnosť  

zveľaďovať však ak je vôľa tak sa dá ale ak nie je vôľa poslancov tak sa nedá, budú sa robiť 

obštrukcie vždy, ďakujem  

Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto nejaké pripomienky 

Pavol Šimun -  v prvom rade odpoviem Mirovi a potom tomuto pánovi on sa spýtal že čo 

s tým chceme, hej, v 2014 sme boli zvolení do obecného zastupiteľstva, porátali sme si 

peniaze tak obec bola zrelá na nútenú správu rok nám trvalo, kým sme sa zo všetkých dlžôb 

vysekali, a zo všetkých pokút, vy to možno neviete, ale za námestie sme zaplatili dokopy sto 

tisíc euro pokút, za nedodržanie predpisov a zákonov, bohužiaľ,  

Ing. Pavel Zajac – a za udanie, ja ho mám, mám ho 

Pavol Šimun – aké udanie, ide presne o to, čo celý čas hovorím vždycky sa riešia veci po a nie 

pred, presne aj toto isté, keď sme sa už vylízali, niekoľkokrát sme sa so starostom dohodli, že 

sa stretneme a dohodneme sa, on sám navrhol, že treba riešiť problém obecných priestorov, 

povedali sme áno, stretnime sa máme dneska 18.mája 2017 ale čas nebol, a my z našej strany 

čas si určite vždy nájdeme aj keď robíme od rána do večera  

Ing. Pavel Zajac – po jednom, prosím vás, kto  

Sidónia Filadelfiová – Paľko, nehnevaj sa, ale teraz si povedal, že treba veci riešiť, pred kým 

sa niečo nepohne, no tak keď ich chceme riešiť ako Libetha ten obchodný dom ,tak to riešte 

pred tým  a potom začneme robiť na dačom tak riešte , aj od rána do večera aj po večeroch  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, nech sa páči 

Bohumír Chládek – ja som sa len chcel spýtať, či je bežné, keď do územného plánu sa 

nezahrnie  prístupová cesta a siete tie inžinierske aj že či je to bežný spôsob na Slovensku aj 

v Ľubietovej, že predáme pozemky na ten účel bez riešenia prístupových ciest, lebo bežná 

vec, prax na západe, inde v Nemecku je, že najskôr to mesto alebo obec rieši v územnom 

pláne cesty, všetky inžinierske siete a až potom sa predávajú pozemky na ten účel, na tú 

výstavbu prečo v Ľubietovej to takto nefunguje 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, nie je to celkom pravda, keď si zoberiete aj Pepichov 

pozemok prístup  je  naviazaný na miestnu komunikáciu alebo účelovú komunikáciu, ktorá je 

tam popred  

Bohumír Chládek – nemusí mať svoje cesty 

Ing. Pavel Zajac – to je otázka riešenia, viete, moja predstava bola asi taká, že chytí sa, 

rozbúra sa ten oporný múr, spraví si garáž nad tým a toto je len otázka riešenia on si zvolil 

riešenie, ktoré si zvolil, potom sme riešili následne problém, ktorý vznikol, ale hovorím, tá 

prístupová cesta pokiaľ jeho pozemok susedí s miestnou komunikáciou alebo s účelovou 

komunikáciou,  ktorá je vo vlastníctve obce tak akože nemôže  povedať, že tam nie je prístup 

je to otázka riešenia, zoberme si teraz  viem, že oproti kolkárne kúpili dva pozemky  a zasa 
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z tej  strany je to zložitý prístup, a skrátka budú to vyriešiť, technicky riešiť, a budú mať 

prístup z hora on sa ma akurát prišiel spýtať, či by sme im raz za čas dovolili prejsť pomedzi 

kolkáreň, keby si tam potrebovali niečo doviezť ale to je všetko ale prístup budú riešiť z hora 

to je otázka financií a technického riešenia  

Bohumír Chládek – na Podlipe je zasa iný problém, je to na rekreačné účely, ale ak je tu 

záujem aj iných občanov, prečo sa im nevyhovie, lebo tá skupinka, čo tam býva v podstate 

ako keby len oni tá komunita chce medzi sebou tam žiť  potom   nechce k sebe nikoho 

pripustiť, je to také blbé viete ako je tu záujem a týmto záujemcom sa nevyhovie lebo tá 

komunita tam už býva tak to chce byť taká chránená a nie, nič tam rozrábať, áno, ale ako 

chceme sem potom ľudí dostavať, aby sa aj obec zviditeľnila aj aby sa sem ľudia nasťahovali, 

keď my im v tom bránime rôznymi takýmito vecami  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, má ešte niekto niečo, do tohto bodu, nech sa páči 

???????,, - ja by som len trošku chcel povedať, keď si to spomínal, že sused čo tam stavia sme 

mu zo dva razy dovolili prejsť tadiaľto spodkom, vlastne tá cesta táto cesta je hlavná, ale cez 

zimu človek neprejde tam, autom ani hore kopcom 

Ing. Pavel Zajac – ktorá cesta je hlavná, tá ku kolkárni  

?????????? – áno, to je vlastne stále využívaná, intenzívne  

Pavol Šimun – myslíte tú cestu od Libák 

????????????- od Libák je ? 

/ prekrikovanie, nerozumieť/ 

Ing. Pavel zajac – sú tam značky, platí pravidlo pravej ruky   

?????????,- ja viem, nie o tomto sa s vami bavím 

Ing. Pavel Zajac – a o čom sa bavíme 

Pavol Šimun – hlavná prístupová cesta  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, už sme to minule rozoberali v kine, že skrátka, my si plne 

uvedomujeme, že potrebujete mať vzhľadom na to, kde ste minimálne tri tie prístupové cesty 

lebo na západe? je to strmé, Močilie je také  isto strmé, čiže  určite nebudeme aj keby sme 

riešili ten – to ihrisko, tak nebudeme vám rušiť cestu, aby ste skrátka mali aj v zimných 

mesiacoch čo najpohodlnejšiu cestu ale to je, hovorím, riešili sme to a čo sa týka dopravnej 

situácie, tam sme sa nezhodli, mala by to byť nejaká jednosmerka lebo hovorím tá premávka 

po tej ceste nie je taká hustá, no 

Bohumír Chládek – ďakujem, pán starosta ja som to už na troch obecných zastupiteľstvách 

spomínal poviem to aj dneska, štvrtýkrát a spýtam sa, kedy tam na Majerčoku tá cesta, čo bola 

v roepke patriaca Villantovcom, kedy sa dá do poriadku, keď vlastne projekt je čo vlastne 

pred tým bolo v majetku obce, tak je to v roepke vlastníctvo súkromné  

Ing. Pavel Zajac–odpoviem vám pán Chládek, je schválené uznesenie obecného zastupiteľstva 

o výmene, čiže spravíme geometrák a 85 m2 chceme odkúpiť od rodiny Villantovej, čiže tam 

sú štyria vlastníci, teraz naposledy dala Oľga žiadosť, uznesenie,  či by sa to nedalo vymeniť 

čo zastupiteľstvo neschválilo, čiže ja budem pokračovať ďalej, je to na ceste, čiže tá cesta 

Bohumír Chládek – čiže, to čo bolo obecné sa teraz ide vlastne finančne vysporiadať  

Ing. Pavel Zajac – ale pán Chládek to nemôžete povedať, že to bolo obecné,  

Bohumír Chládek - podľa starých máp to bolo obecné, bola tam prístupová cesta na naše 

záhrady, tie záhrady máme v mape podľa ktorej postupovala správa katastra pri roepke 

Ing. Pavel Zajac – to je tak odborná záležitosť, že ja neviem sa vám k tomu vyjadriť, dobre 

pán Chládek ako hovorím, podľa mňa je to, tuto sme sa dohodli 85 metrov odkúpime, bude 

nás to stáť 165 euro a je to vyriešené 

Bohumír Chládek – čiže, kedy asi budem môcť chodiť po obecnom,  lebo zatiaľ tade chodím 

po súkromnom 
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Ing. Pavel Zajac – keď to zavkladuje kataster  

Bohumír Chládek – ale nejaký ten termín 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, potrebujem štyri podpisy z toho Stano Villant je v Hriňovej 

v domove dôchodcov, ďalší dvaja mimo Oľgy vôbec neviem, kde sú, prisahám, sa to musí 

zistiť, a potom má na to ešte 60 dní kataster, ak dokážeme za dva tri týždne spraviť a podpísať 

zmluvu tak plus 60 dní, tak povedzme za tri mesiace budete môcť chodiť po obecnom 

Bohumír Chládek – tak ja sa na to spýtam o tri mesiace  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte niekto niečo, ďakujem vám a prajem pekný víkend 

Zastupiteľstvo bolo ukončené o 20,23 hod 

 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam 
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